
Bestyrelsesmøde d. 13. december 2006: 

 
1. Sidste referat: Ingen bemærkninger 
2. Diverse indkommen post: Sportsfest 26/1-2007 samt indberetning af årets mestre – Per 
3. Generalforsamling: Onsdag d. 7. februar 2007, der er indkaldt via klubbladet. Sendes 

endvidere ud pr. mail/post og sættes på hjemmesiden – Susanne/Per 
4. Regnskab 2006: Udviser p.t. underskud på ca. 15.000 kr. mod budgetteret 35.000 kr. 

Skyldes bl.a. at der ikke har været så store udgifter på ungdomsløbere som budgetteret, idet 
vi ikke har lavet ungdomsture i år. Åbne løb har givet lidt større overskud end budgetteret. 
Der forventes en indtægt fra firma-arrangement d. 20/12, der ikke er indregnet i ovenstående 
samt udgifter til nyt køleskab, telefon- og kørselsgodtgørelse. Derudover afskrives 
nuværende kortbeholdning. 

5. Budget 2007: Første skitse blev fremlagt af kassereren. Kontingent forventes uændret. Evt. 
underskud trækkes på formuen. 

6. Struktur: Blev kort evalueret. Fortsætter indtil videre uændret. Ny leder for Sportsligt 
område søges. Optimalt at koordinatorerne deltager på bestyrelsesmøderne, bør kunne lade 
sig gøre uden at udvide bestyrelsen.  

7. Fremtidsplaner: Rekruttering – Arrangementer – Klubliv er de områder vi prioriterer 
8. Rekruttering: Vi forsøger igen i foråret med DM Sprint d. 1/4 som startskud PR-mæssigt. 

Opstartsmøde med ildsjæle holdes i starten af marts måned – Susanne 
9. Arrangementer 2007: Træningsløb og Fidusløb i januar. DM Sprint i april. Koldingløb i 

maj. D-stafet i juni. JFM-lang i august. MTB-O i september og Biathlon i oktober. 
10.  Aktivitetsliste: Susanne præsenterede forslag til arbejdsfordeling på en liste. Tages op 

senere. 
11. Klubtur pinsen 2007: Vi planlægger tur til Oksbøl – prøver Oksbøl Vandrerhjem – 

Susanne/Per 
12. Klubaften: Vi overvejer en klubaften i januar, indvielse af det renoverede klublokale m.m. – 

Per 
13. Klubtræning: Skubbes til koordinatoren er på plads 
14. Klubovertræksdragt: Vi arbejder videre med en målsætning om nye dragter til DM Sprint d. 

1/4. HC Sport/Intersport kontaktes herom – Per. Desuden bestiller vi 10 nye nylon-overdele 
og udskyder nye nylon-dragter til næste år. - Aase  

15. Firmaarrangementer: 20/12 Vingsted – kører. 6/1 Strandhuse – kører. 
16. Arrangementskursus 13/1-07 for DM-arrangører. Vi skal deltage – Per 
17. Mødeliste 2007: Fortsætter uændret med at aftale møder efter behov. 
18. Eventuelt: Påsketur 2008 – tilbud om hytte på Fanø, vi accepterer dette. Klubmesterskabs-

klasser revurderes. Bestyrelsen foreslår at langdistance-mesterskabet nedlægges og at der 
ændres på de øvrige mesterskaber. Fremlægges på generalforsamlingen – Per. 

 


